



Christmas Service

聖誕崇拜

What Christmas Reminds Us ?

聖誕節提醒我們甚麼？

24th Dec 2017

Call to Worship 宣召

But the angel said to them, "Do not be afraid. I bring you good news that will cause great joy for all the people. Today in the town of David a Savior has been born to you; he is the Messiah, the Lord. This will be a sign to you: You will find a baby wrapped in cloths and lying in a manger." Luke 2:10-12 (NIV)

那天使對他們說：「不要懼怕！我報給你們大喜的信息，是關乎萬民的。因今天在大衛的城裡，為你們生了救主，就是主基督。你們要看見一個嬰孩，包著布，臥在馬槽，那就是記號了。」路加福音二 10-12

Praise & Worship 讚美與敬拜

Offerings 奉獻

Bible Reading 讀經

"Nothing in all creation is able to separate us from the love of God that is in Christ Jesus." Romans 8:39 (NIV)

「是高天的，是深淵的，或是任何別的被造之物，都不能叫我們與上帝的愛隔絕，這愛是在我們的主耶穌基督裏的。」

羅馬書八 39 《新譯》

"God will strengthen you with His own great power so that you will not give up when troubles come." Colossians 1:11 (NCV)

「願上帝將祂榮耀的權能和力量賜給你們，叫你們無論對甚麼事，都能歡歡喜喜地忍耐寬容。」歌羅西書一 11 《當代》

"May God, the source of hope fill you with all joy and peace as you trust in Him." Romans 15:13 (NIV)

「願這位使人有盼望的上帝，因你們的信心，將喜樂和平安充滿你們的心，使你們藉著聖靈的能力，大有盼望。」羅馬書十五 13 《當代》

Sermon: What Christmas reminds us?

證道：聖誕節提醒我們甚麼？

Closing Song 回應詩

Benediction 祝福

(Christmas Lunch 聖誕午餐)